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Vragen van de leden Fritsma en De
Roon (beiden PVV) aan de ministers
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en voor Wonen, Wijken en
Integratie over opvang van
verslaafden in plaats van opvang van
dakloze gezinnen in Almere.
(Ingezonden 31 juli 2009)

1
Is het u bekend dat in Almere meer
dan 30 dakloze gezinnen niet door
het Leger des Heils worden
opgevangen?1-2

heeft u om het Leger des Heils van
deze dwaalweg af te krijgen?

1 WebRegio.nl, 29 juli 2009: «Fractie Molina
verbijsterd over wachtlijst Leger des Heils»
http://www.webregio.nl/almere/regionaal-
nieuws/artikel/481873/fractie-molina-
verbijsterd-over-wachtlijst-leger-des-
heils.aspx?utm_source=regioselect&utm_
medium=website_en_email&utm_campaign=
regioselect
2 Elsevier, 28 juli 2009: «Leger des Heils
afhankelijk van AWBZ-potje overheid»
http://www.elsevier.nl/web/10242100/
Nieuws/Nederland/Leger-des-Heils-
afhankefijk-van-AWBZ-potje-overheid.htm?
rss=true

Is het waar dat het Leger des Heils de
opvang van daklozen in een pand in
Almere enige tijd geleden heeft
beeindigd om vervolgens in hetzelfde
pand verslaafden op te vangen?

3
Heeft dit te maken met het feit, dat
het Leger des Heils inmiddels zelf
verslaafd is aan de gelden uit de
AWBZ-pot en dus Never
drugsgebruikers opvangt in plaats
van gezinnen die het financieel niet
meer kunnen bolwerken?

4
Deelt u de mening dat opvang van
dergelijke gezinnen altijd voorrang
moet hebben boven opvang van
drugsgebruikers? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, welke mogelijkheden
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